GEBT

guangzhou electrical building technology

广州国际建筑电气技术展览会



3 - 6.8.2022

活动概览

EVENT PROGRAM

中国进出口商品交易会展馆, B 区

CHINA IMPORT AND EXPORT FAIR COMPLEX, AREA B

展馆 HALL 11.2



扫一扫下载活动日程,资料截至 2022 年 7 月。

Scan the code and download the event program. Information as of July 2022.

览·AGENDA 3/



11:00 - 11:30	保持热爱 蓄势待发 —— 曼科开关深耕电工行业 40 载	
11.00 – 11.30	@ B 区 11.2 会议室 A	SDL
	MANK Switch 40 Years in the Electrical Industry @ Seminar Room A in Hall 11.2, Area B	WHAT TO BROTH SHORT & STATUS SERVICES
13:40 – 17:00	2022 智能生态融合大会 —— 光.智.场景与平台融合及应用 @ B 区 11.2 会议室 A	
	Smart Ecosystem Conference 2022 — The Integration and Application of Light and Intelligence Scenario and Platform @ Seminar Room A in Hall 11.2, Area B	一十家智客 g.J.smartech
14:00 – 17:10	2022 智慧酒店及绿色建筑发展高峰论坛 @ B 区 11.2 会议室 B	
	Smart Hotel and Green Building Development Summit 2022 @ Seminar Room B in Hall 11.2, Area B	(dp)



Guangzhou Wi-Fi Technology and Smart Application Seminar 2022

2022 年广州 Wi-Fi 技术与智能应用论坛

@ Meeting Room 6, Level C, Area B

@ B区C层6号会议室

14:00 - 17:00





10:00 – 12:30	新生活美学,和插线板说再见!! @ B 区 11.2 会议室 B	×POWER
	Live an Aesthetic Life, Say Goodbye to Power Strip! @ Seminar Room B in Hall 11.2, Area B	XI OWER
11:00 – 13:00	2022 第二届健康智能灯光设计未来探索论坛 @ B 区 11.2 会议室 A	中国建筑材料流通协会照明电气委员会 China blad for phrancisk Schwistins Association Updates Up
	The 2 nd Future of Healthy Smart Lighting Design Forum 2022 @ Seminar Room A in Hall 11.2, Area B	
13:40 – 17:30	2022 中国(广州)智能化集成商大会 @ B 区 11.2 会议室 A	
	China (Guangzhou) Intelligent Integrators' Conference 2022 @ Seminar Room A in Hall 11.2, Area B	于家智客 gu.smartech
14:00 – 16:30	2022「影声智汇」全宅智能产业融合论坛 @ B 区 11.2 会议室 B	
	"Intelligent Audio-Visual" Home Automation Industry Convergence Forum 2022 @ Seminar Room B in Hall 11.2, Area B	III uandksoud

语言&费用: 普通话 (不设同传)。与会费用全免。

Language & Fee: Mandarin only, without simultaneous interpretation. Free Admission.

资料截至 2022 年 7 月。詳情請留意現場告示。

Information as of July 2022. Please refer to onsite announcement for further detail.



Scan the QR code and download the event program.







广州光亚法兰克福展览有限公司 佛山市顺德区照明电工协会

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd SDLEA 保持热爱 蓄势待发 —— 曼科开关深耕电工行业 40 载

MANK Switch 40 Years in the Electrical Industry

11:00

保持热爱 蓄势待发 —— 曼科开关深耕电工行业 40 载

吕锦和, 佛山市顺德区照明电工协会, 品牌经理

11:30

MANK Switch 40 Years in the Electrical Industry Lu JinHe, SDLEA, Brand Manager









近几年,随着数字技术与智能系统不断融合,市场开始意识到全宅智能不仅是一种流行语,而且是一种真正改变人们生活体验的空间服务形态。加上消费主 需求的强劲增长,全宅智能绽放出新市 场机遇。但同时由于智能产业链涉及面

- 名企云集,大咖与专家的思想火花
- 智能产业新技术、新产品、新方案 的全方位展示
- 数实融合加速,市场机遇把握

广州光亚法兰克福展览有限公司

承办单位: 千家智客

With the continuous integration of digital technology and intelligent systems in recent years, home automation is not just a slogan but literally changing people's life experiences. In addition, the consumption demand is highly increasing, home automation market is becoming a shining star. However, the industry chain of smart products is huge and complicated, an individual product and system may not be able to deliver a complete smart service experience. Therefore, creating an industrial model of interconnection, platform connection, and ecological integration has become an inevitable trend. The forum focuses on the trend and provides an industry platform for promoting technical exchanges, product interconnection, and more project cooperation.

【Highlight】:

- Leading enterprises representatives and experts brainstorm
- Showcase new technologies, new products and new solutions in the smart industry
- The acceleration of digital and practical integration seizes the market opportunity

Organiser: Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd

Co-organsier: Qianiia Smartech

2022 智能生态融合大会 光.智.场景与平台融合及应用

Smart Ecosystem Conference 2022 — The Integration and Application of

Light and Intelligence Scenario and Platform	
13:40 - 14:00	主持人开场 Opening Speech
14:00 - 14:20	领导致辞 Welcome Speech
14:20 - 14:40	华为全屋智能战略与解决方案 李坤龙,华为全屋智能,战略总监 Huawei Home Automation Strategy and Solutions
	Li KunLong, Huawei Whole Home, Strategy Director
14:40 - 15:00	从"会呼吸"的房子到"会思考"的房子 苗壮,金茂云服,技术研发中心总经理
	From A "Breathing" House to A "Thinking" House Miao Zhuang, Jinmao, General Manager, Technology R&D Centre
15:00 - 15:20	绿色科技助力"双碳" 李健,绿米联创,ToB营销中心总经理
	Green Technology Helps "Double Carbon" Goal



Green Technology Helps "Double Carbon" Goal Li Jian, Agara, General Manager, ToB Marketing Centre 15:20 智能科技在人因照明中的技术应用





LiTian, Yeelight, Product & Marketing General Manager 15:40 5G 在智慧社区中的应用与创新

浦贵阳,中国移动智慧家庭运营中心,智能方案系统部总監 16:00 The Application and Innovation of 5G in Smart Communities Pu GuiYang, China Mobile Smart Home Operations Centre, Director, Smart Solutions System



嘉宾互动环节:智能场景应用与生态融合 16:00 主持:

17:00 向忠宏, 千家智客, CEO











为了让更多的酒店、地产物业、商业综 合体、高校、医院等行业实现"筹建规 划一步到位、设备采购一步到位、环保 节能一步到位", 广州光亚法兰克福展 览有限公司与协会强强联手,在 2022 年8月3-6日第19届广州国际建筑电 气技术展览会期间,于2022年8月3 日下午在广州琶洲展馆举办《2022 智慧 酒店及绿色建筑发展高峰论坛》。《中共 中央关于制定国民经济和社会发展第十 四个五年规划和二O三五年远景目标的 建议》中明确,"十四五"时期,坚定不 移贯彻创新、协调、绿色、开放、共享 的新发展理念。企业将更加关注其社会 责任和绿色发展,同时为了采集更多企 业工程相关的新技术新产品新成果,以 引导行业发展绿色经营方式、提供绿色 服务产品和营造绿色消费环境,从而提 高企业利润空间为社会作出更大贡献。

广州光亚法兰克福展览有限公司 大中华酒店工程师协会

2022 智慧酒店及绿色建筑发展高峰论坛

Smart Hotel and Green Building Development Summit 2022

	Total and Oloon Banding Bovolopinon Gammin 2022
	主持人: 艾红强, 大中华酒店工程师协会, 秘书长 Moderator: Ai HongQiang, Greater China Hotel Engineer Association, Secretary General
14:00 - 14:15	介绍环节 Introduction
14:15 - 14:30	致辞环节 祝年涛, 大中华酒店工程师协会, 会长 汤汉基, 大中华酒店工程师协会, 副会长兼广州分会会长 何智, 光亚会展, 建筑事业部总经理
	Opening Speech Zhu NianTao, Greater China Hotel Engineer Association, President Tang HanJi, Greater China Hotel Engineer Association, Vice President & Guangzhou Branch Office, President He Zhi, Guangya Group, General Manager, Building Team
14:30 - 15:00	无无科技智能酒店 林毅, GCHEA 教育研究院暨人才培养中心 Wuwu Technology in Smart Hotel Lin Yi, GCHEA
15:00 - 15:30	AloT 技术赋能酒店数智化变革探索 张嘉鹏, 广州昂宝电子有限公司, 市场总监 AloT Enhances the Revolution of Digital Transformation in Hospitality Industry Zhang JiaPeng, On-Bright Electronics Co Ltd, Marketing Director
15:30 - 15:50	基于商用 Al-LiNK 系统高星级酒店供热解决方案在酒店行业中的应用柯庆高,艾欧史密斯(中国)有限公司,行业总监 The Heating Solutions Application in Luxury Hotel with Commercial Al-LiNK System Ke QingGao, A.O.Smith (China) Water Heater Co Ltd, Industry Director
15:50 - 16:20	浅谈绿色酒店数字化建设的基础 — 物联网平台的需求和技术应用 孙朝晖, GCHEA 专家; 高得建筑机电设计事务所(广州)有限公司,自动化高级工程师 Talking about the Demand and Technology Application of loT Platform in the Foundation of Green Hotel Digital Construction
	Sun ChaoHui, GCHEA, Expert; Co-Tech China, Senior Automation Engineer









Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd join hands with the associations to organize a forum, aim to help thehotels, real estate properties, commercial complexes, universities, hospitals and other industries to achieve the construction planning, equipment procurement, environmental protection and energy saving in one go. The "Proposal of the Central Committee of the Communist Party of China on the 14th Five-Year Plan for National Economic and Social Development and the Visionary Goals for 2035" clearly states that during the 14th Five-Year Plan period, the new development concept of innovation, coordination, sustainability, openness and sharing will be implemented unswervingly. Enterprises will pay more attention to their social responsibility and environmental development, and at the same time, in order to collect more new technologies and products related to enterprise engineering. New products and new achievements to guide the industry to develop green business methods, provide sustainable service products and create a healthy consumption environment, so as to improve the profit margin of enterprises and make greater contributions to society.

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd Greater China Hotel Engineer Association

2022 智慧酒店及绿色建筑发展高峰论坛

Smart Hotel and Green Building Development Summit 2022

16:20 - 16:40	智慧酒店,提升企业盈利能力! 阮能,广州日顺电子科技有限公司,董事长 Smart Hotel Improves Corporate Profitability Ruan Neng, Vastwise, Chairman
16:40 - 17:10	解读"双碳目标"一分享中央空调整体控制节能技术 廖鸣镝, GCHEA 专家; 深圳市建筑设计研究总院有限公司智能化设计室, 教授级高工
	Goal of "Double Carbon " - Sharing of Energy-saving Technology on Central Control Air Conditioning System Liao MingDi, GCHEA, Expert; Intelligent Design Office, Shenzhen General Institute of Architectural Design & Research Co Ltd (SZAD), Senior Engineer









此次活动主要目的是从 PLC 全屋智能产业的角度,向行业内的企业介绍产业链各个环节的发展情况与最新技术趋势,从最上游的芯片产业,系统方案,全屋集成到产业平台,系统的展现给专业观众。

广州光亚法兰克福展览有限公司 SILA - PLC 工作组

The main purpose of this event is to introduce the development of each part of the industry supply chain and the latest technology trends from the perspective of PLC home automation industry to the enterprises in the industry, from the most upstream chip industry, system solutions, whole house integration to the industry platform, systematically show to the professional audience.

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd SILA - PLC Workgroup

PLC 全屋智能产业论坛

PLC Home Automation Industry Forum

10:00 - 10:15	PLC 全屋智能产业概况 贺海斌, SILA - PLC 工作组 PLC Home Automation Industry Overview He HaiBin, SILA - PLC Workgroup
10:15 - 10:30	芯片互联 一 芯片产业状况 杨立,联芯通 Chip Interconnect - Chip Industry Status Yang Li, Metering China
10:30 - 10:45	系统方案 — 工业设计与 PLC 技术的融合 杨明华,思麒 System Solution - Integration of Industrial Design and PLC Technology Yang MingHua, Siqitech
10:45 - 11:00	全屋智能 一 华为全屋智能 邬鹏翚, 华为全屋体验店 Home Automation - Huawei Home Automation Wu PengHui, Huawei Experience Store
11:00 - 11:15	落地服务 — 新产业环节 詹景饶,平云小匠 Ground Service - New Industry Segment Zhan JingRao, Pingyun Craftsman
11:15 - 11:30	产业平台 一 全屋智能应用服务中心 丁瑜,华艺广场 Industry Platform - Home Automation Application Service Center Ding Yu, Huayi Plaza
11:30 - 11:45	互动交流 Interaction Session







GEBT 2022 智能、灯光、影音、声学跨界融合论坛

GEBT 2022 Smart Lighting, Audio-Visual and Acoustics Integration Forum

疫情持续影响,智能、影音消费如何
变化?渠道如何融合创新?GEBT
2022 智能、灯光、影音、声学跨界融
合论坛 — 8月4日上午将邀约重要
嘉宾共同分享行业深度话题。智能、
影音、声学领域的代表企业优声美
影、浩声、派对屋、声博士、者尼、
璟睿、优麦齐聚光亚智能展,结合智
能影音市场发展的现状,解读智能影
音与全宅智能的深度对接,深度剖析
全宅智能、智能影音未来市场的演变
趋势、智能生态渠道融合路径,欢迎
广大业界同仁莅临参与!

广州光亚法兰克福展览有限公司

Acoustics Integration Forum		
10:00 - 10:05	介绍嘉宾 主持人: 陈庆龙, 璟睿智能, CEO	
	Introduction Moderator: Chen QingLong, Jingrui, CEO	
10:05 - 10:10	致辞 何智, 光亚会展, 建筑事业部总经理	
	Welcome Speech He Zhi, Guangya Group, General Manager, Building Team	
10:10 - 10:30	高端定制影音的发展趋势 覃春来 ,优声美影, CEO	
	The Development Trend of High-end Audio-Visual Customisation Tan ChunLai, Yosemine Audio, CEO	KENZO K
10:30 - 10:50	构建美好生活,智能影音新机遇! 李松, 广西浩声, 总经理	
	The New Opportunities for Smart Audio-Visual Li Song, House Lux, General Manager	
10:50 - 11:10	浅谈智能影音与现代装修设计的融合 褥云桓, 派对屋,销售总监	
	A Brief Talk on the Integration of Smart Audio-Visual and Modern Interior Design Ru Yunhuan, Partyhouse, Sales Director	
11:10 - 11:30	家居影音空间声学新思路 黄振华 ,声博士,影音事业部经理	

The New Acoustics Ideas for Home Audio-Visual

Huang Zhenhua, Soundbox, Audio-Visual Department Manager







GEBT 2022 智能、灯光、影音、声学跨界融合论坛

GEBT 2022 Smart Lighting, Audio-Visual and Acoustics Integration Forum

How does the consumption of audio-
visual and smart products change
and how should the organisations
react to integrate the distribution
channels innovatively under the
impact of the pandemic? Various
representatives from the
intelligence, audio-visual and
acoustic sectors are invited to
discuss the current situation of the
smart audio-visual market
development, interpret the relation
between smart audio-visual and
home automation and analyse the
future trend of home automation,
smart audio-visual market as well as
the smart ecosystem integration
development.

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd

11:30 - 11:50	影音和智能化的融合如何做 张佳文,者尼,华南大区销售总监 Integration of Audio-Visual and Smart Technology Zhang Jiawen, Zene, Sales Director of Southern China Region
11:50 - 12:10	智能家居如何打造实用的客厅生活 陈庆龙,璟睿智能, CEO How Home Automation Creates a Practical Living Room Chen QingLong, Jingrui, CEO
12:10 - 12:30	如何打造一套 THK 标准的沉浸式影音系统: (T-Theater + H-HIFI + K-KTV) 刘海, 优麦电子, 总经理 How to Create a THK-Standard Immersive Audio-Visual System? (T-Theater + H-HIFI + K-KTV) Liu Hai, YMIOO, General Manager















广州光亚法兰克福展览有限公司 KNX 协会

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd KNX Association

2022 KNX 生态发展论坛

KNX Ecosystem Development Seminar 2022

Head of Intelligent Business

KINA E	cosystem Development Seminar 2022
13:30	主持人开场
- 13:40	Opening Speech
13:40	领导致辞
_	广东省定制家居协会代表
14:00	其他领导
	Welcome Speech
	Representative of Guangzhou Customized Home Industry Association Other Leaders
14:00	物联网科技赋能现代住宅
_	高富成,越秀地产数智发展中心,总监
14:20	
	IoT Technology in Modern Home Gao FuCheng, Yuexiu Property, Director, Intelligent Digital Development
	Center
14:20	全景光设计和全案灯光服务
- 14:40	曹传双,云知光,创始人 & CEO
	Panoramic Light Design and Full Service of Lighting
	Cao ChuanShuang, eLicht, Founder & CEO
14:40	人才 / 技术 / 生态, 多维推动 KNX 应用发展
15:00	罗一, 广州视声智能股份有限公司, 市场总监
	KNX Application Development is Promoted in
	Multi Aspects, Talent, Technology and Ecology Luo Yi, Guangzhou Video-Star Intelligent Corp Ltd, Marketing Director
15:00	KNX 生态 · 高端智能感应开关
_	郑育辉 ,广州市番禺奥莱照明电器有限公司,副总经理
15:20	VAIV Facewaters High and Congret Congret Congret Congret
	KNX Ecosystem – High-end Smart Sensor Switch Zheng YuHui, Aurolite Electrical (Panyu) Guangzhou Limited,
	Deputy General Manager
15:20	兼容性在 KNX 系统应用中的重要性及典型案例
- 15:40	钟林枫 , 西安河东智能科技有限公司, 总经理
10.40	The Importance of Compatibility in KNX System and Case Sharing
	Zhong LinFeng, HDL China, General Manager
15:40	优质服务创造品牌价值
1 6:00	詹景饶 , 广电运通; 平云小匠, 建筑智能事业部负责人
10.00	Quality Service Creates Brand Equity
	Zhan JingRao, GRG Banking; Pingyun Craftsman,





11.2 馆内会议室 A 11.2 Seminar Room A





2021年,中国建筑学会标准 T/ASC19-2021《智慧建筑设计标准》,首次提出 "建筑大脑"、"智慧建筑操作系统"的概 念,随着智慧医院、智慧学校、智慧文 旅、智慧酒店、智慧社区、全宅智能等 越来越多以场景服务为导向的市场需求快 速崛起,现有的"主要面向各类建筑机电 设备控制"的智能化建筑设计,显然已经难以满足。2022 广州"智慧建筑操作系 统"专家论坛,将邀请参与中国建筑学会 标准 T/ASC19-2021《智慧建筑设计标 准》编制专家:广东省建筑设计研究院智 慧城市与建筑智能化技术研究中心总工程 师 龚仕伟高工、深圳建筑设计研究总院副总工程师蔡丹确高工 ,共同围绕"智慧建筑操作系统设计思路"作深度思考。结合 我国十四五规划,对智慧城市政策的指 导、同时结合业界楼宇自控操作系统实 践、智慧建筑系统运维难点与经验、智慧 建筑空间场景服务商业模式闭环等话题, 展开深度探讨, 为产业发展指明方向。

广州光亚法兰克福展览有限公司 深圳市建筑电气与智能化协会

In 2021, the Chinese Institute of Architects standard T/ASC19-2021 "Intelligent Building Design Standard" put forward the concept of "Building Brain" and "Intelligent Building Operating System" for the first time. With the rapid rise of more and more scene serviceoriented market demands such as intelligent hospitals, intelligent schools, intelligent cultural tourism, intelligent hotels, intelligent communities, intelligent homes, etc., it is obvious that the existing intelligent building design "mainly for the control of various types of building mechanical and electrical equipment" is difficult to meet.2022 Guangzhou "Intelligent Building Operating System" expert forum, will invite experts involved in the preparation of China Institute of Architecture Standard T/ASC19-2021 "Intelligent Building Design Standard": Smart City and Intelligent Construction Research Center, Guangdong Architectural Design & Research Institute Chief Engineer Gong Shiwei, and Shenzhen Architecture Design General Research Institute (SZAD) Deputy Chief Engineer Cai Danzhi, will be invited to give in-depth thoughts on "Intelligent **Building Operating System Design** Ideas". Combined with China's 14th Five-Year Plan, the guidance of smart city policy, combined with the industry's building self-control operating system practice, intelligent building system operation and maintenance difficulties and experience, intelligent building space service business model closed loop and other topics, in-depth discussion, to point out the direction of industrial development.

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd Shenzhen Building Electrical and Intelligent Association

2022 广州"智慧建筑操作系统"专家论坛

Guangzhou "Intelligent Building Operating System" Seminar 2022

13:50 - 14:00	主持人开场 Opening Speech
14:00 - 14:20	领导致辞 Welcome Speech
14:20 - 14:50	智慧建筑操作系统设计探讨 — 概念、实践和挑战 龚仕伟 ,广东省建筑设计研究院智慧城市与 建筑智能化技术研究中心,总工程师 Discussion on the Design of Intelligent Building Operating System – Concepts, Practices and Challenges Gong ShiWei, Smart City and Intelligent Construction Research Center, Guangdong Architectural Design & Research Institute, Chief Engineer
14:50 - 15:20	智慧建筑操作系统设计探讨 —— 测控、管理与服务 蔡丹确,深圳市建筑设计研究总院有限公司,副总工程师 Discussion on the Design of Intelligent Building Operating System – Measurements, Management and Service Cai DanQue, Shenzhen General Institute of Architectural Design & Research Co Ltd (SZAD), Deputy Chief Engineer
15:20 - 15:40	基于 AloT 的新一代国产 BA 技术 王晓明, 广东百德朗科技有限公司, 总经理 A New Generation of Domestic BA Technology Based on AloT Wang XiaoMing, BAX-TRAND, General Manager
15:40 - 16:00	基于 AloT 技术构建新一代智慧空间操作系统 邸海亭,云智易智慧物联,副总经理; 全国生态合作业务部,总经理

Development of New Smart Space Operation System

National Ecosystem Partner Department, General Manager

Di HaiTing, X-link AloT, Deputy General Manager;

with AloT



B区C层6号会议室 Meeting Room 6, Level C, Area B







Wi-Fi 正在成为智能化应用体验中最 不可缺的主流技术。了解 Wi-Fi 业 态,去体验物联革命的下一轮浪潮。 万物互联的时代到来, 让身处风口的 我们,用无线去智联创造下一个无 限。

广州光亚法兰克福展览有限公司 Wi-Fi Alliance

Wi-Fi is becoming an indispensable mainstream technology in the smart application experience. To learn about Wi-Fi and create opportunities with Wi-Fi to experience the next wave of IoT revolution.

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Wi-Fi Alliance

2022 年广州 Wi-Fi 技术与智能应用论坛

Guangzhou Wi-Fi Technology and Smart Application Seminar 2022

14:00 - 14:30	Wi-Fi 技术与智能应用 黄家瑞, Wi-Fi Alliance, 亚太区商务事务总经理 Wi-Fi Technology and Smart Application Jerry Huang, Wi-Fi Alliance, Managing Director, APAC Business Affairs
14:30 - 15:00	乐鑫科技 AloT 方案平台赋能智能硬件 王栋, 乐鑫信息科技(上海)股份有限公司, 硬件开发总监 Espressif Systems AloT Platform Drives Smart Hardware Wang Dong, Espressif Systems, Application Director
15:00 - 15:30	数智变革,无线"稳"赢 陈子龙,锐捷网络,无线市场总监 Wireless Plays an Important Role in the Digital Revolution Chen ZiLong, Ruijie, Wireless Marketing Director
15:30 - 16:00	中国移动家庭网络技术演进及展望 赵航斌,中移(杭州)信息技术有限公司,产品专家 China Mobile Home Network Technology Presentation and Prospect Zhao HangBin, China Mobile (Hang Zhou) Information Technology Company Limited, Product Specialist
16:00 - 16:30	物联网无线应用的挑战与规范 彭振,国家无线电监测中心检测中心,国际认证事业部主任 The Challenges and Specifications of the IoT Wireless Application Peng Zhen, The State Radio Monitoring Centre Testing Centre (SRTC), Head of International Certification Department
16:30 - 17:00	互动交流 Interaction Session







XPOWER

轨道插座专家 | 新生活美学,和插线 板说再见! —— 装配式建筑,创新非 管线方案

广州光亚法兰克福展览有限公司 相舆科技(上海)有限公司

The power track expert, XPOWER. Prefabricated building with innovative wireless solutions. To live an aesthetic life without power strip.

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd Shanutec (Shanghai) Company Limited

新生活美学,和插线板说再见!!

Live an Aesthetic Life, Say Goodbye to Power Strip!

10:00

新生活美学,和插线板说再见!

朱文廷,相舆科技, CEO

Live an Aesthetic Life, Say Goodbye to Power Strip! Zhu WenTing, Shanutec (Shanghai) Company Limited, CEO











中国建筑材料流通协会照明电气委员会

健康、智能、灯光设计已经成为今年健康、智能、照明、灯饰等行业的一大风口,那么,它的未来将如何发展,它的火爆能持续多久,它带给我们哪些机遇?我们将在"健康智能灯光设计论坛",一同探索!

指导单位:

中国建筑材料流通协会

主办单位:

广州光亚法兰克福展览有限公司 中国建筑材料流通协会照明电气 委员会

承办及协办单位: 汉信传媒 广东汉信照明电器有限公司 光匙设计

2022 第二届健康智能灯光设计未来探索论坛

The 2nd Future of Healthy Smart Lighting Design Forum 2022

11:00 - 11:05	嘉宾介绍 张新伟,中国建筑材料流通协会照明电气委员会,秘书长钟慧成,中国建筑材料流通协会照明电气委员会,执行秘书长曲伟天,光匙设计,总设计师张华明,福柯思照明设计公司,中国合伙人李喆良,佛山市南海规划设计院光环境设计研究所,所长 Guest Introduction Zhang XinWei, China Building Materials Circulation Association Lighting Electrical Committee, Secretary General Zhong HuiCheng, China Building Materials Circulation Association Lighting Electrical Committee, Executive Secretary General Qu WeiTian, Guangshi Design, Chief Designer Zhang HuaMing, Focus Lighting Design, Partner in China Li ZheLiang, Luminous Environment Design Institute of Foshan Nanhai Planning Design Institute, Director
11:05 - 11:10	领导致辞 Welcome Speech
11:10 - 11:30	灯光设计将成为灯具从业者的必备技能 张新伟, 中国建筑材料流通协会照明电气委员会,秘书长
	Lighting Design Will Become an Essential Skill for Lighting Professionals Zhang XinWei, China Building Materials Circulation Association Lighting Electrical Committee, Secretary General
11:30 - 11:50	Professionals Zhang XinWei, China Building Materials Circulation Association Lighting









中国建筑材料流通协会照明电气委员会

Design is becoming an important role in the health, intelligence, lighting and decorative light industry. The forum is to discuss the future development of healthy and smart lighting design and the business opportunities brought by it.

Advisor:

China Building Materials Circulation Association

Organiser:

China Building Materials Circulation Association Lighting Electrical Committee

Co-organiser:

Hanxin Media
Guangdong Hanxin Lighting Electric
Co Ltd
Guangshi Design

2022 第二届健康智能灯光设计未来探索论坛

The 2nd Future of Healthy Smart Lighting Design Forum 2022

12:10 设计师对话

主持人:张新伟,中国建筑材料流通协会照明电气委员会,秘书长 **12:30**

对话嘉宾:

曲伟天, 光匙设计, 总设计师

张华明, 福柯思照明设计公司, 中国合伙人

李喆良, 佛山市南海规划设计院光环境设计研究所, 所长

Designer Roundtable

Moderator: Zhang XinWei, China Building Materials Circulation Association

Lighting Electrical Committee, Secretary General

Panel Speaker:

Qu WeiTian, Guangshi Design, Chief Designer

Zhang HuaMing, Focus Lighting Design, Partner in China

Li ZheLiang, Luminous Environment Design Institute of Foshan Nanhai

Planning Design Institute, Director

12:30

广东全国优秀灯光设计师评选,并公布广东赛区入围"优秀灯光设计师提名"

名单,颁发《优秀灯光设计师评选入围证书》

13:00 "Guangdong National Excellent Lighting Design

"Guangdong National Excellent Lighting Designer" Selection and the "Finalist Certification of Excellent Lighting Designer" Giving Ceremony









随着人们对健康、安全、便捷、舒适的生活空间需求快速提升,中国智术的生活空间需求快速提升,中国智术的人名巨头的关注热点,都是全部人。而包括全宅智、多行业的整合,系统集成,商组位在于"集成",集成多厂在的价值在于"集成",集成多厂产生的产品、信息和服务等,并借此产股务,在增值。集成商可提供的许多服务,往往是单一大人。由于,国内的系统集成商迎来前所未有的机遇和难题。

同时,集成商们要面对更加巨大的挑战:

- 一. 集成商的福音: 集成服务越来越值钱
- 二. 单纯的分销代理商正被抛弃,销售服务一体化成为常态
- 三. 房地产商直接与厂商谈采购,集成商如何做才不被边缘化?
- 四. 全宅智能集成商能够突破业务收入瓶颈,实现亿元以上业绩吗?
- 五. 全宅智能集成商该如何搭上视频 号直播的快车? ······

想要破除这样的行业壁垒,不能继续依靠传统的对接模式。为了更好地服务全宅智能产业,搭建全宅智能产品厂商与用户、系统集成商之间的桥梁与纽带,指导全宅智能设计与定智能项目、酒店客房智能项目是供服务,由广州光亚法兰克福展览有限公司、千家智客共同主办的"2022 中国(广州)智能化集成商大会"即将在 2022 年 8 月 5 日隆重举办!

15:10

15:40

广州光亚法兰克福展览有限公司 千家智客



2022 中国(广州)智能化集成商大会

China (Guangzhou) Intelligent Integrators' Conference 2022

13:40	主持人开场
13:50	Opening Speech
13:50	领导致辞
_ 14:00	Welcome Speech
14:00 - 14:20	行业分享 向忠宏,千家智客,创始人&CEO
	Industry Sharing Speech
	Xiang ZhongHong, Qianjia Smartech, Founder & CEO
14:20 - 14:45	空港大时代 - 新区智慧城 昆明空港新城智慧城市规划建设思路 主讲嘉宾: 刘放芬, 宏景科技, 副总工 互动嘉宾: 陈永盛, 百德朗, 常务副总经理 Planning and Construction Ideas of New Smart City in Kunming Airports Keynote Speaker: Liu FangFen, Gloryview Tech, Deputy Chief Engineer Guest Speaker: Chen YongSheng, Baxtrand, Deputy General Manager
14:45 - 15:10	物联网技术在智慧建筑的创新设计 主讲嘉宾: 黄志勇, 达实物联, 市场总监 互动嘉宾: 彭永坚, GVS, 总裁 Innovative Design of IoT Technology for Smart Buildings
	Keynote Speaker: Huang ZhiYong, Dashi Intelligent, Director of Marketing Guest Speaker: Peng YongJian, GVS, CEO

【重磅揭晓】2022 年全国系统集成商品牌 50 强

Top 50 National System Integrator Brands 2022







With the rapid rise of people's demand for healthy, safe, convenient and comfortable living space, China's intelligent market is large enough to be the rising stars within the leading enterprises, ushering in more investment opportunities. The intelligent system engineering including home automation is a multi-product, multi-professional and cross-industry integration. The core value of system integration is about "integration". Integrating different products, information and services from multiples vendors to generate value. System Integrators can deliver what manufacturers who produce single products could not provide, especially the comprehensive services. Under this trend, it gives an unprecedented opportunity to the local system integrators. Meanwhile, the integrators are also facing great challenges like:

- Great news for the integrators: integration service become more valuable
- Pure distributors are being abandoned, the package of sales and service delivery has become the norm
- The property developers deal with manufacturers directly on purchasing, how can integration not be isolated?
- Can home automation integrators break through the revenue bottleneck and achieve a performance of over 100 million
- How can home automation integrators get benefits from livestream?

Want to break such industry barriers, cannot continue to rely on the traditional interface model, build a bridge and link between smart home product manufacturers and users, system integrators, guide intelligent design and custom installation enterprises to provide better intelligent projects, hotel room intelligent projects, office space intelligent projects, residential intelligent projects, in order to better serve the intelligent industry.

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd Qianjia Smartech



2022 中国(广州)智能化集成商大会

China (Guangzhou) Intelligent Integrators' Conference 2022

15:40 智慧通行之适老化、便利化再升级

主讲嘉宾: 陈声棉, 佳都科技, 解决方案总监 16:05

互动嘉宾: 彭国胜, 敏捷集团, 机电智能化设计总工

Intelligent Transportation Upgrades for Sliver Market and Convenient Travel

Keynote Speaker: Chen ShengMian, PCITECH, CSO Guest Speaker: Peng GuoSheng, Nimber, Chief Engineer of

Electromechanical Intelligent Design

16:05 智能化系统实际应用与未来洞察

主讲嘉宾: 李志强, 天海北方, 总经理 16:30

互动嘉宾: 陈志勇, 杭州控客信息技术有限公司,

总经理

Application of Intelligent System and Future Observation Keynote Speaker: Li ZhiQiang, Beijing Tian Hai Bei Fang

System-Integration Tech Ltd, General Manager

Guest Speaker:

Chen ZhiYong, Konke Information Technology Co Ltd, General Manager

16:30 华为云 —— 因聚而生, 为你所能

主讲嘉宾:池占东,华为云,广东生态总监 16:55

互动嘉宾: 陈声棉, 佳都科技, 解决方案总监

Huawei Cloud

- Born for Cohesion and the Best for You

Keynote Speaker: Chi ZhanDong, Huawei Cloud,

Director of Guangdong Cloud BU

Guest Speaker: Chen ShengMian, PCITECH, CSO

16:55 互动交流

Interaction Session 17:30











uandksoud

全屋定制、灯光照明设计、全宅智能控制、家庭娱乐影音系统等,原本处于互不相干的领域,近几年越高的局体以及跨界整合的局体,现在各行各业都出现了高度集成化的发展趋势。面对目前的市场竞争,或何更好的呈现,这将对集成商迎来新的挑战,而集成商需要做好哪些充分的准备和选择。嘉宾分享行业动态,2022 智慧生活新挑战,未来该如何做选择和准备。

广州光亚法兰克福展览有限公司 深圳市瑟尔科技有限公司

Whole house customization, lighting design, intelligent home control, home entertainment audio and video systems, etc., originally in unrelated fields, in recent years more and more cross-border cooperation and cross-border integration of the situation. Now it is easy to see that all walks of life have emerged as a highly integrated development trend. Guests will be invited to share the industry dynamics, the new challenges of 2022 intelligent life, how to make choices and prepare for the future.

Guangzhou Guangya Messe Frankfurt Co Ltd Sail Audio

2022「影声智汇」全宅智能产业融合论坛

"Intelligent Audio-Visual" Home Automation Industry Convergence Forum 2022

Convergence Forum 2022		
14:00 - 14:20	Aqara 绿米在行业物联网的探索和发展 胡食智,深圳绿米联创科技有限公司,高级总监	
	Aqara's Exploration and Development of IoT in the Industry Hu ShiZhi, Aqara, Senior Director	
14:20 - 14:40	全屋智能时代机遇解析 吴利民,深圳市云图数字科技有限公司,副总裁 Analysis of Opportunities in the Era of	
	Whole House Automation Wu LiMin, Shenzhen Wingto Digital Technology Co Ltd, Vice President	
14:40 - 15:00	跨界融合影音该如何做选择 陈振青,深圳市瑟尔科技有限公司,运营总监 How to Make a Choice for Cross - Border Integration of Audio and Video?	
	Chen ZhenQing, Sail Audio, Operation Director	
15:00 - 15:20	智能照明在改变我们的生活 朱志尤,广州河东科技有限公司,大区总监	
	Intelligent Lighting is Changing Our Lives Zhu ZhiYou, HDL, Regional Director	
15:20	家居智能灯光应用	



Dai WenSheng, Shenzhen NEKO Intelligent Technology Co Ltd, Lighting Design Director

15:40
后疫情时代的娱乐方向 一 高端影音新机遇
章敏, 广州光和创新科技有限公司, 影音事业部运营总监

The Direction and New Opportunity of High-end Entertained Audio-Visual in the Post-Epidemic Era
Zhang Min, Guangzhou Guanghe Innovation Technology Co Ltd, Audio-Visual Division, Operation Director

16:00 圆桌讨论 Roundtable Discussion

16:00

